



**NEW BRUNSWICK
REGULATION 2012-76**

under the

**CLEAN WATER ACT
(O.C. 2012-254)**

Filed August 23, 2012

1 Section 3 of New Brunswick Regulation 90-120 under the Clean Water Act is amended

(a) in subsection (1)

(i) in the portion preceding paragraph (a) by striking out “paragraph 14(9)(b)” and substituting “paragraph 14.1(2)(a)”;

(ii) in paragraph (c) by striking out “paragraph 14(9)(b)” and substituting “paragraph 14.1(2)(a)”;

(iii) by repealing paragraph (d) and substituting the following:

(d) file a copy of the exemption in the general register of Designation Orders and in the regional registers of Designation Orders referred to in subsection 14(7) of the Act.

(b) in the portion following paragraph (4)(b) by striking out “paragraph 14(9)(b)” and substituting “paragraph 14.1(2)(a)”.

**RÈGLEMENT DU
NOUVEAU-BRUNSWICK 2012-76**

pris en vertu de la

**LOI SUR L'ASSAINISSEMENT DE L'EAU
(D.C. 2012-254)**

Déposé le 23 août 2012

1 L'article 3 du Règlement du Nouveau-Brunswick 90-120 pris en vertu de la Loi sur l'assainissement de l'eau est modifié

a) au paragraphe (1),

(i) au passage qui précède l'alinéa a), par la suppression de « alinéa 14(9)b » et son remplacement par « alinéa 14.1(2)a »,

(ii) à l'alinéa c), par la suppression de « alinéa 14(9)b » et son remplacement par « alinéa 14.1(2)a »,

(iii) par l'abrogation de l'alinéa d) et son remplacement par ce qui suit :

d) déposer une copie de l'exemption au registre général des décrets de désignation et aux registres régionaux des décrets de désignation mentionnés au paragraphe 14(7) de la Loi.

b) au passage qui succède l'alinéa (4)b), par la suppression de « alinéa 14(9)b » et son remplacement par « alinéa 14.1(2)a ».